

# ANGKAT SUMPAAH

## DEWAN UNDANGAN NEGERI PULAU PINANG YANG KEDUABELAS

### PENGGAL PERSIDANGAN PERTAMA MESYUARAT PERTAMA

---

**Hari :** 2 Mei 2008 (Jumaat)

**Tempat :** Dewan Undangan Negeri,  
Lebuh Light, Pulau Pinang.

**Jam :** 9.30 Pagi.

---

#### HADIR

Yang Berhormat Encik Abdul Halim bin Hussain - Speaker

Ahli Kawasan Air Putih (Y.A.B. Tuan Lim Guan Eng) – Ketua Menteri

Ahli Kawasan Penanti (Y.B. Encik Mohammad Fairus bin Khairuddin) –  
Timbalan Ketua Menteri I.

Ahli Kawasan Perai (Y.B. Prof. Dr. P. Ramasamy a/l Palanisamy) – Timbalan  
Ketua Menteri II.

Setiausaha Kerajaan Negeri (Y.B. Dato' Jamaludin bin Hasan)

Penasihat Undang-undang Negeri (Y.B. Puan Faiza bt. Zulkifli)

Pegawai Kewangan Negeri (Y.B. Dato' Supiah bt. Md. Yusof )

Ahli Kawasan Machang Bubok (Y.B. Encik Tan Hock Leong)

“ Padang Kota (Y.B. Encik Chow Kon Yeow)

“ Batu Maung (Y.B. Encik Haji Abdul Malik bin Abul Kassim)

“ Bagan Jermal (Y.B. Encik Lim Hock Seng)

“ Batu Lancang (Y.B. Encik Law Heng Kiang)

“ Sungai Puyu (Y.B. Encik Phee Boon Poh)

“ Bukit Tambun (Y.B. Encik Law Choo Kiang)

“ Air Itam (Y.B. Encik Wong Hon Wai)

“ Berapit (Y.B. Puan Ong Kok Fook)

“ Pulau Tikus (Y.B. Encik Koay Teng Hai)

“ Sungai Bakap (Y.B. Encik Maktar bin Haji Shapee)

“ Bagan Dalam (Y.B. Encik Tanasekharan a/l Autherapady)

“ Permatang Pasir (Y.B. Encik Mohd Hamdan Bin Abd Rahman)

“ Komtar (Y.B. Encik Ng Wei Aik)

“ Paya Terubong (Y.B. Encik Yeoh Soon Hin)

- “ Tanjong Bunga (Y.B. Encik Teh Yee Cheu)
- “ Datok Keramat (Y.B. Encik Jagdeep Singh Deo a/l Karpal Singh)
- “ Padang Lalang (Y.B. Encik Tan Cheong Heng)
- ” Kebun Bunga (Y.B. Encik Ong Khan Lee)
- “ Bukit Tengah (Y.B. Encik Ong Chin Wen)
- “ Pantai Jerejak (Y.B. Encik Sim Tze Tzin)
- “ Seri Delima (Y.B. Encik Sanivara Nethaji Rayer a/l Rajaji)
- “ Sungai Pinang (Y.B. Encik Koid Teng Guan)
- “ Pengkalan Kota (Y.B. Encik Lau Keng Ee)
- “ Jawi (Y.B. Encik Tan Beng Huat)
- “ Batu Uban (Y.B. Encik Raveentharan a/l V. Subramaniam)
- “ Penaga (Y.B. Dato’ Haji Azhar bin Ibrahim) – Ketua Pembangkang
- “ Telok Bahang (Y.B. Dato’ Seri Dr. Hilmi bin Haji Yahaya)
- “ Telok Ayer Tawar (Y.B. Dato’ Hajah Jahara bt. Hamid)
- “ Bayan Lepas (Y.B. Encik Syed Amerruddin bin Dato’ Syed Ahmad)
- “ Sungai Dua (Y.B. Dato’ Haji Jasmin bin Mohamed)
- “ Pinang Tunggal (Y.B. Dato’ Haji Roslan bin Saidin)
- “ Seberang Jaya (Y.B. Datuk Arif Shah bin Haji Omar Shah)
- “ Permatang Berangan (Y.B. Encik Haji Shabudin bin Yahaya)
- “ Pulau Betong (Y.B. Encik Haji Sr. Muhamad Farid bin Saad)
- “ Sungai Acheh (Y.B. Dato’ Mahmud bin Zakaria)
- “ Bertam (Y.B. Puan Hajah Zabariah bt. Wahab)

## **TURUT HADIR**

Encik Rosmin bin Yaakob - Setiausaha Dewan Undangan Negeri

***Dewan bersidang pada jam 9.30 pagi.***

**Setiausaha:**

Ahli-ahli Yang Berhormat. Mesyuarat Pertama Dewan Undangan Negeri Yang Keduabelas dimulakan sekarang.

**DOA.**

**Setiausaha:**

Ahli-ahli Yang Berhormat sebagaimana kita sedia maklum bahawa mendiang Dato' Ooi Ean Kwong, bekas Speaker Dewan Undangan Negeri telah meninggal dunia pada 3 Disember 2007 dan mendiang Encik Ong Bock Chuan @ Ng Swee Ching bekas DUN Bukit Tambun telah meninggal dunia pada 4 Februari 2008. Bagi menghargai jasa mendiang-mendiang, saya mohon Dewan yang mulia ini berdiri bertafakur selama satu (1) minit.

Ahli-ahli Yang Berhormat, Tuan Yang Terutama Yang di-Pertua Negeri telah menetapkan 2 Mei 2008 sebagai hari permulaan Mesyuarat Pertama, Penggal Yang Pertama Dewan Undangan Negeri Yang Keduabelas, melalui pengisytiharan bertarikh 19 Mac 2008 yang diwartakan pada 19 Mac 2008. Mesyuarat akan bersidang sehingga semua urusan mesyuarat selesai.

Pemilihan Speaker.

## **PEMILIHAN SPEAKER**

**Y.A.B. Ketua Menteri:**

Tuan Setiausaha, mengikut Peraturan 1, Peraturan-peraturan Majlis Mesyuarat Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang, saya mencadangkan supaya Encik Abdul Halim bin Hussain dipilih menjadi Speaker Dewan ini. Encik Abdul Halim bin Hussain telah menyatakan bahawa beliau sanggup berkhidmat sebagai Speaker sekiranya dipilih. Kini saya serahkan surat berkenaan kepada Encik Abdul Halim bin Hussain.

**Timbalan Ketua Menteri I:**

Tuan Setiausaha, saya menyokong cadangan ini.

**Setiausaha:**

Terima kasih. Adakah cadangan-cadangan yang lain untuk jawatan Speaker.

Kalau tidak ada. Ahli-ahli Yang Berhormat, saya mengisytiharkan Encik Abdul Halim bin Hussain dipilih sebagai Speaker Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang. Sekarang dijemput Encik Abdul Halim bin Hussain mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagaimana yang tertera di dalam Jadual Pertama kepada Perlembagaan Negeri Pulau Pinang dan seterusnya menandatangani sumpah tersebut.

## **MENGANGKAT SUMPAAH OLEH SPEAKER**

Saya, Abdul Halim bin Hussain, setelah dipilih sebagai seorang Speaker dan Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang, adalah dengan ini mengangkat sumpah atau berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur dengan segala daya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan Perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

### **Setiausaha:**

Yang Berhormat Tuan Speaker dijemput ke kerusi Speaker. Ucapan oleh Yang Berhormat Tuan Speaker.

## **UCAPAN OLEH Y.B. TUAN SPEAKER**

*Assalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh* dan Salam Sejahtera. Terlebih dahulu saya mengucapkan terima kasih atas kepercayaan Yang Berhormat dan Ahli-ahli Dewan kepada saya untuk memimpin Dewan yang mulia ini. Saya akan berusaha untuk menjalankan tugas-tugas dan kewajipan-kewajipan jawatan yang penting ini dengan seberapa yang sempurna, demi menegakkan Perlembagaan Negeri dan memastikan Peraturan-peraturan Majlis Mesyuarat Dewan Undangan Negeri dipatuhi.

Ahli-ahli Yang Berhormat terlebih dahulu saya suka mengambil kesempatan ini untuk mengucapkan setinggi-tinggi tahniah kepada semua Yang Berhormat sebagai pemilihan sebagai Ahli Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang dalam Pilihan Raya Umum Kedua Belas yang lalu. Kelicinan perjalanan mesyuarat Dewan adalah bergantung kepada dua faktor utama.

- Pertama : Kemantapan peraturan-peraturan mesyuarat
- Kedua : Setiap Ahli Dewan memahami peraturan-peraturan mesyuarat yang diwujudkan.

Memandangkan terdapat ramainya ADUN yang baru, maka saya berharap Yang Berhormat-Yang Berhormat berusaha mendalami dan memenuhi peraturan-peraturan yang ada agar setiap persidangan Dewan dapat berjalan dengan lancar dan semua urusan mesyuarat Dewan dapat disempurnakan dengan jayanya.

Kita boleh berbangga, kerana kita telah berjaya melaksanakan sistem berdemokrasi berparlimen di Negara ini melalui pilihan raya. Kita semua telah diberi keyakinan dan kepercayaan oleh rakyat untuk mewakili kepentingan mereka dalam Dewan yang mulia ini. Kita perlu mendokong undang-undang yang dibuat dan kita mempunyai tanggungjawab bersama-sama meneliti, membahaskan dan mencapai satu penemuan dalam isu-isu penting demi faedah Dewan dan rakyat Negeri Pulau Pinang. Kita perlu memenuhi kewajipan dengan penuh disiplin dan berintegriti dan bertanggungjawab tanpa mengira kedudukan dan parti politik.

Akhir kata saya sekali lagi mengucapkan terima kasih kepada semua ahli-ahli.

**Setiausaha:**

Mengangkat sumpah oleh Ahli-ahli Dewan Negeri.

**ANGKAT SUMPAH OLEH AHLI-AHLI DEWAN NEGERI**

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Amat Berhormat Encik Lim Guan Eng, Ahli Kawasan Air Putih, mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani surat sumpah.

**Yang Amat Berhormat Encik Lim Guan Eng (Ahli Kawasan Air Putih):**

Saya Lim Guan Eng, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Mohammad Fairus Bin Khairuddin (Ahli Kawasan Penanti) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Penanti (Y.B. Encik Mohammad Fairus Bin Khairuddin):**

Saya Mohammad Fairus Bin Khairuddin, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Prof. Ramasamy a/l Palanisamy (Ahli Kawasan Perai) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Perai (Y.B. Prof. Ramasamy a/l Palanisamy):**

Saya Ramasamy a/l Palanisamy, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Chow Kon Yeow (Ahli Kawasan Padang Kota) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Padang Kota (Y.B. Encik Chow Kon Yeow):**

Saya Chow Kon Yeow, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Abdul Malik bin Abul Kassim (Ahli Kawasan Batu Maung) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Batu Maung (Y.B. Encik Abdul Malik bin Abul Kassim):**

Saya Abdul Malik bin Abul Kassim, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Lim Hock Seng (Ahli Kawasan Bagan Jermal) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Bagan Jermal (Y.B. Encik Lim Hock Seng):**

Saya Lim Hock Seng, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Law Heng Kiang (Ahli Kawasan Batu Lancang) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Batu Lancang (Y.B. Encik Law Heng Kiang):**

Saya Law Heng Kiang, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Phee Boon Poh (Ahli Kawasan Sungai Puyu) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Sungai Puyu (Y.B. Encik Phee Boon Poh):**

Saya Phee Boon Poh, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Law Choo Kiang (Ahli Kawasan Bukit Tambun) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Bukit Tambun (Y.B. Encik Law Choo Kiang):**

Saya Law Choo Kiang, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa



saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Wong Hon Wai (Ahli Kawasan Air Itam) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Air Itam (Y.B. Encik Wong Hon Wai):**

Saya Wong Hon Wai, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Puan Ong Kok Fooi (Ahli Kawasan Berapit) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Berapit (Y.B. Ong Kok Fooi):**

Saya Ong Kok Fooi, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Tan Hock Leong (Ahli Kawasan Machang Bubok) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Machang Bubok (Y.B. Encik Tan Hock Leong):**

Saya Tan Hock Leong, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Koay Teng Hai (Ahli Kawasan Pulau Tikus) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Pulau Tikus (Y.B. Encik Koay Teng Hai):**

Saya Koay Teng Hai, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Maktar bin Haji Shapee (Ahli Kawasan Sungai Bakap) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Sungai Bakap (Y.B. Encik Maktar bin Haji Shapee):**

Saya Encik Maktar bin Haji Shapee, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Tanasekharan a/l Autherapady (Ahli Kawasan Bagan Dalam) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Bagan Dalam (Y.B. Encik Tanasekharan a/l Autherapady):**

Saya Tanasekharan a/l Autherapady n, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Mohd Hamdan Bin Abd. Rahman (Ahli Kawasan Permatang Pasir) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Permatang Pasir (Y.B. Encik Mohd Hamdan Bin Abd. Rahman):**

Saya Mohd Hamdan Bin Abd. Rahman, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Ng Wei Aik (Ahli Kawasan Komtar) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Komtar (Y.B. Encik Ng Wei Aik):**

Saya Ng Wei Aik, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan

menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Yeoh Soon Hin (Ahli Kawasan Paya Terubong) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Paya Terubong (Y.B. Encik Yeoh Soon Hin):**

Saya Yeoh Soon Hin, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Teh Yee Cheu (Ahli Kawasan Tanjong Bunga) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Tanjong Bunga (Y.B. Teh Yee Cheu):**

Saya Teh Yee Cheu, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Jagdeep Sing Deo a/l Karpal Singh (Ahli Kawasan Datok Keramat) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Datok Keramat (Y.B. Encik Jagdeep Sing Deo a/l Karpal Singh):**

Saya Jagdeep Sing Deo a/l Karpal Singh, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Tan Cheong Heng (Ahli Kawasan Padang Lalang) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Padang Lalang (Y.B. Encik Tan Cheong Heng):**

Saya Tan Cheong Heng, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Ong Khan Lee (Ahli Kawasan Kebun Bunga) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Kebun Bunga (Y.B. Encik Ong Khan Lee):**

Saya Ong Khan Lee, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Ong Chin Wen (Ahli Kawasan Bukit Tengah) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Bukit Tengah (Y.B. Encik Ong Chin Wen):**

Saya Encik Ong Chin Wen, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Sim Tze Tzin (Ahli Kawasan Pantai Jerejak) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Pantai Jerejak (Y.B. Encik Sim Tze Tzin):**

Saya Sim Tze Tzin, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Sanisvara Nethaji Rayer a/l Rajaji (Ahli Kawasan Seri Delima) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Seri Delima (Y.B. Encik Sanisvara Nethaji Rayer a/l Rajaji):**

Saya Sanisvara Nethaji Rayer a/l Rajaji, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya,

bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Koid Teng Guan (Ahli Kawasan Sungai Pinang) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Sungai Pinang (Y.B. Encik Koid Teng Guan):**

Saya Koid Teng Guan, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Lau Keng Ee (Ahli Kawasan Pengkalan Kota) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Pengkalan Kota (Y.B. Encik Lau Keng Ee):**

Saya Lau Keng Ee, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Tan Beng Huat (Ahli Kawasan Jawi) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Jawi (Y.B. Tan Beng Huat):**

Saya Tan Beng Huat, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Encik Raveentharan a/l V. Subramaniam (Ahli Kawasan Batu Uban) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Batu Uban (Y.B. Encik Raveentharan a/l V. Subramaniam):**

Saya Raveentharan a/l V. Subramaniam, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Dato' Haji Azhar Bin Ibrahim (Ahli Kawasan Penaga) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Penaga (Y.B. Dato' Haji Azhar Bin Ibrahim):**

Saya Haji Azhar Bin Ibrahim, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.



**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Dato' Hajah Jahara Bt. Hamid (Ahli Kawasan Telok Ayer Tawar) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Telok Ayer Tawar (Y.B. Dato' Hajah Jahara Bt. Hamid):**

Saya Jahara Bt. Hamid, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Tuan Syed Amerruddin Bin Dato' Syed Ahmad (Ahli Kawasan Bayan Lepas) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Bayan Lepas (Y.B. Tuan Syed Amerruddin Bin Dato' Syed Ahmad):**

Saya Syed Amerruddin Bin Dato' Syed Ahmad, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Dato' Haji Jasmin Bin Mohamed (Ahli Kawasan Sungai Dua) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Sungai Dua (Y.B. Dato' Haji Jasmin Bin Mohamed):**

Saya Jasmin Bin Mohamed, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya

sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Dato' Haji Roslan Bin Saidin (Ahli Kawasan Pinang Tunggal) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Pinang Tunggal (Y.B. Dato' Haji Roslan Bin Saidin):**

Saya Roslan Bin Saidin, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Datuk Arif Shah Bin Haji Omar Shah (Ahli Kawasan Seberang Jaya) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Seberang Jaya (Y.B. Datuk Arif Shah Bin Haji Omar Shah):**

Saya Arif Shah Bin Haji Omar Shah, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Tuan Haji Shabudin Bin Yahaya (Ahli Kawasan Permatang Berangan) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Permatang Berangan (Y.B. Tuan Haji Shabudin Bin Yahaya):**

Saya Shabudin Bin Yahaya, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Tuan Haji Sr. Muhamad Farid Bin Saad (Ahli Kawasan Pulau Betong) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Pulau Betong (Y.B. Tuan Haji Sr. Muhamad Farid Bin Saad):**

Saya Muhamad Farid Bin Saad, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Dato' Mahmud Bin Zakaria (Ahli Kawasan Sungai Aceh) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Sungai Aceh (Y.B. Dato' Mahmud Bin Zakaria):**

Saya Mahmud Bin Zakaria, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dipersilakan Yang Berhormat Puan Hajah Zabariah Bt. Wahab (Ahli Kawasan Bertam) mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagai Ahli Dewan Negeri dan seterusnya menandatangani Surat Sumpah.

**Ahli Kawasan Bertam (Y.B. Puan Hajah Zabariah Bt. Wahab):**

Saya Zabariah Bt. Wahab, setelah dipilih sebagai seorang Ahli Dewan Negeri bagi Negeri Pulau Pinang. Adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian, dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Setiausaha:**

Pemilihan Timbalan Speaker.

**PEMILIHAN TIMBALAN SPEAKER:**

**Timbalan Ketua Menteri:**

Yang Berhormat Tuan Speaker, saya mencadangkan supaya Yang Berhormat Ahli Kawasan Machang Bubok iaitu Yang Berhormat Encik Tan Hock Leong dipilih menjadi Timbalan Speaker Dewan ini. Yang Berhormat Encik Tan Hock Leong Ahli dari Kawasan Machang Bubok telah menyatakan bahawa beliau sanggup berkhidmat sebagai Timbalan Speaker sekiranya dipilih. Kini saya serahkan surat berkenaan daripada Yang Berhormat Encik Tan Hock Leong.

**Ahli Kawasan Perai (Y.B. Prof. Ramasamy a/l Palanisamy):**

Y.B. Tuan Speaker, saya menyokong cadangan ini.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Terima kasih, adakah cadangan-cadangan lain untuk jawatan Timbalan Speaker.

Kalau tidak ada, saya mengisytiharkan Yang Berhormat Encik Tan Hock Leong, Ahli dari Kawasan Machang Bubok dipilih sebagai Timbalan Speaker Dewan Undangan Negeri Pulau Pinang. Sekarang dijemput Yang Berhormat Encik Tan Hock Leong mara ke hadapan untuk mengangkat sumpah sebagaimana yang tertera di dalam Jadual Pertama kepada Perlembagaan Negeri Pulau Pinang dan seterusnya menandatangani surat sumpah.

**Setiausaha:**

Mengangkat sumpah oleh Timbalan Speaker.

**MENGANGKAT SUMPAH OLEH TIMBALAN SPEAKER:**

**Ahli Kawasan Machang Bubok (Y.B. Tan Hock Leong):**

Saya Tan Hock Leong setelah dipilih sebagai seorang Timbalan Speaker bagi Negeri Pulau Pinang adalah dengan ini berikrar dengan sesungguhnya bahawa saya akan menunaikan kewajipan-kewajipan saya sebagai yang demikian dengan jujur, dengan sedaya upaya saya, bahawa saya akan menumpahkan taat setia yang sebenar kepada Negeri Pulau Pinang dan Persekutuan Tanah Melayu dan akan memelihara, melindungi serta mempertahankan perlembagaan Negeri Pulau Pinang.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Yang Berhormat Timbalan Speaker dijemput ke kerusi Timbalan Speaker.

Ahli-ahli Yang Berhormat mengikut Peraturan 4a(1) saya mengumumkan Yang Berhormat Ahli Kawasan Penaga (Y.B. Dato' Haji Azhar Bin Ibrahim) telah dipilih sebagai Ketua Pembangkang.

**PENANGGUHAN MESYUARAT**

**Y.A.B. Ketua Menteri:**

Y.B. Tuan Speaker, saya mohon mencadangkan supaya Dewan ini ditangguhkan sekarang.

**Timbalan Ketua Menteri:**

Y.B. Tuan Speaker, saya mohon menyokong.

**Setiausaha:**

Ahli-ahli Yang Berhormat Y.A.B. Ketua Menteri telah mencadangkan Dewan ini ditangguhkan dan usul telah mendapat sokongan.

**Y.B. Tuan Speaker:**

Dewan ditangguhkan ke suatu tarikh yang akan dimaklumkan kemudian. Ahli-ahli Yang Berhormat dijemput ke hadapan Dewan untuk acara bergambar. Selepas acara bergambar Ahli-ahli Yang Berhormat, tuan-tuan dan puan-puan dijemput ke dewan makan.

***Dewan ditangguhkan pada jam 11.00 pagi.***